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ČÍSLA A FAKTA



Vysoce mezinárodního setkání světových výrobců,
dodavatelů a obchodníků z oblasti korozivzdorné
oceli.

Ze zahraničí přijelo 81 %
vystavovatelů, což je v portfoliu
veletrhů konaných na brněnském

výstavišti nejvyšší podíl.  

Veletrh podporuje obchodní
vztahy a navazování kontaktů
mezi odborníky z celého světa.

Veletrhu se poprvé účastnili 
i vystavovatelé z Rumunska,

Vietnamu, Spojených arabských
emirátů nebo Ázerbájdžánu. 

Vysoká mezinárodní
úroveň

Základem jsou
obchodní jednání

Nová 
teritoria

STAINLESS 2023





Jsme česká entita tohoto nadnárodního hráče. Výstava se
nám povedla hlavně z toho pohledu, že máme společný
stánek v rámci celé skupiny firmy STAPPERT. Takže výtěžnost 
a návštěvnost stánku je výborná, máme stále plno, je tady
pohyb. 
STAPPERT Česká republika, Jaroslav Komárek, vedoucí
obchodního oddělení

Řekli o veletrhu
Je tady mnohem více zahraničních firem. Na veletrhu jsme od
prvopočátku, je to pro nás skoro povinnost, protože vyrábíme
pouze z nerezu. 
Schwer Fittings, Tomáš Rýpar, jednatel

Výstava v Brně je pro nás velmi důležitá, je tady dobrá
návštěvnost a máme hodně jednání. 
ITALINOX, Lubomír Slezák, CEO

Jsme dánská společnost, od loňského roku máme pobočku 
v Bratislavě. Na veletrhu jsme poprvé, myslím v tom lokálním
složení z Bratislavy. Orientujeme se na Slovensko, Česko 
a Maďarsko. Návštěvnost překonala naše očekávání,
navštívilo nás hodně zákazníků a potencionálních zákazníků,
takže to hodnotím velmi kladně. Hodně vystavovatelů je také
našimi zákazníky, takže se tady společně setkáváme. 
Dacapo Stainless – Dánsko, Jaroslav Janiš, Country Manager

Jsme na veletrhu Stainless poprvé, zastupujeme tady firmy 
z Ázerbájdžánu, které chtějí expandovat na evropský trh.
Myslím si, že je to pro nás velká příležitost. Líbí se mi velká
návštěvnost, k nám na stánek se přišli informovat zájemci 
z Rakouska, Německa, Polska a samozřejmě z České
republiky. 
MADE IN AZERBAIJAN – Mirza Aliyev, Advisor to the Trade Envoy
of Azerbaijan to Central European Countries

NOVA TRADING, Izabella Suchorzyńska

Velké množství lidí navštívilo náš stánek, máme opravdu
hodně práce a hodně jednání. Je moc příjemné vidět se 
s našimi stálými klienty a taky začít spolupráci s těmi novými.
Výstava je dle mého názoru moc povedená. 



NA VIDĚNOU 
V ROCE 2025
Výstaviště Brno


